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PROTOKOI, NR LXVI / 10
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

*,",i .;i"b#;,*l'#lin'i*,31,1 ?"TJi=, "*, "
Ad. 1.

O godzinie 1005 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady
LXVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. PrzewodniczEcy powital zaproszonych go5ci,
radnych, burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych
Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 21 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4cy zglosil kandydaturq radnej Urszuli Kruk na sekretarza obrad. Radna
Kruk wyrazila zgodq.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogtroSnie przyjgta kandydaturg radnej Urszuli Kruk
na seketarza obrad.

AcI.2.
Nie zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad.

Dn".ar le lz nhror l .

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. PrzyjEcie porzqdku obrad.
3. Przyjpcie protokolu z poprzedniej sesji.
4 . ZapTtania i interpelacj e radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacj a o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.
7. Informacja o realizacji interpelacji i zapll:af, z poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie obniZenia ceny skupu Zyta do cel6w wymiaru podatku rolnego
9. Uchwala w sprawie sposobu konsultowania z organlzaciami pozarz4dowymi i podmiotami

wymienionymi w arl. 3 ust.3 ustawy o dzialalnoSci po2ltku pubiicznego i o wolontariacie,
projekt6w akt6w prawa miejscowego w dziedzinach dotyczqcych dzialalnoici statutowei
tych organizacji.

10. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2010 rok.
1 1. Uchwala w sprawie zatwietdzenia taryf Zak\adu Wodoci4g6w i Kanalizacj i w Jpdrzejowie

za zbiorowe zaopatrzenie w wodp i zbiorowe odprowadzanie 6ciek6w.
12. Odpowiedzi na interpelacj e.
13. Sprawy r62ne.
14. ZakoAczenie V kadencji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
15. Zamknipcie obrad.

Ad .3 .
Nie zgloszono uwag do protokolu Nr LXV z dnia 28 pa2dziernika 2010 r.
Protok6tr zostal przyj Qfy.

Ad .4 .
1. Wiceprzewo dniczqcy Rady Pawel Olszak przypomnial, Ze wiele rczy pti:al o sprawQ

pzebudowy Domu Kultury. Budynek jest po przebudowie; \ /ydano sporo pienigdzy,
a ostatnio zauwuZyl na sali kinowej, 2e chc1cy przeptowadzil naglo5nienie, kable biegnq
wzdluZ schod6w. Wszyscy wychodz4cy musieli uwa2a6, 2eby sig nie potkn46. To samo



lsce na scenie. Przecie? mo2na bylo przy przebudowie obiektu przewidzie(,
z kablami, czy poprowadzii inaczei.

.o'nrcz4cy Rady pawei Olszak odnodnie remontu ulicy przemyslowej

3l"tl:1"1f: :-d 
drogi przez Skroni6w do fermentowni jes t dtrze zagrozenienstwa. Pan Olszak prosi o zwr6cenie uwagi na 

".dir";i;;;;;. ffi;ffii:,;Panu Olszakowi mieszkaricy Skroniowa.
zewodntcz4cy Rady Pawel Olsz,ak zwracai4c sig do przewodnicz4cego Rady

;:r","i:*:::1"t;^:..,_y^ J.1,Tl"h:l yruo,1,ry"r,' nioru Samorz4dowegoprzedstawiai4c swoje sranowisko..pan, Blaszkiewi"z poapisul" ;;i;" ;;;#;:.;_:;

*lil,#:::I:":;^:i..,g.,t:1i^\ :yu."?, ," 
jest to 

'nieiosowne 
zachowanie. Sprawsprzewodnicz4cego reguluje ustawa o samo.r4drie g.ir_y_ ;;;rffi;;;it;dffi:;' 

*Hj"f"1*""T"u#uA?1_u:,9T":? p1i:pi,^6* sqr6wniez aou,e ouycJap;,;k;;;",
f.: pewnych zasad. pan olszak prosi, aty rrz"wodnicr.;;-R;";';'.":::":;""litpostspowat: jesr to nie pierws)y povplaii,--ei)* oi['r:""*i";rJ;: "J#:;,J:

przewodniczqcego. Kilka sesji wstecz wypowiadal ii, ....,i.r-- z"grLl"llPrzewodniczqcy pr6bowal wlwrzet, na niego p.*"" n*irti; d; dzis nie;a ;:.irif"r*w tej sprawie.
4. Radna Janina Szreniaw

zarozone konto. Radna 1,f{?: 11 
jakim etapie jest-dom. pogodnej jesieni, czy iest

opracowaniu budzetu #i{'?:Ei.;l'dr:t:':X,_iiH::l,ri"f,'""f,:0,21,,.ffo!.7!
_ Radna pyta, czy jest zalo2one konto i ile jesina koncie pieniEdzy.
5. Radna Janina Szreniawa powiedziala, Ze jest je1 przykro, 2e Burmistrz potrafipowiedziei, 2e zrobir wszystkie ulice: Jana pawta it,-part 200'L;", D;;?irr,iry, ,"byly bardzo duze zawirowania w Radzie, ze Burmistiz przez to nie m6gl wipcej zrobii.Radna uwaZa, ze przy tych 

. zawirowaniach jednak coS s4 ,roffi^ i"'p.iy:*n"fMarszalek i na Centrum 
. Kultury dal pieniqjze. Burmrsrz plsze, ze powinna byirozbudowana siei wodoci4gowa. Ile .rary 3a sesji ,.aana /,*aai-rii, uli'"roUie

[:l;'fftt 
P6zniej Burmistrz wlpowiadi sip w prasie, 2e rudnj chciet\, iiy byLy

6 l?fuy Pawer Faryna w imieniu Klubu piS dol4cza sig do ostatniej wypowiedzi pana
olszaka, aby przewodniczqcy nie wykorzystywal iunkcjido kanp;ii*yil;";;j. 

-'

7. Radna Maria Barariska przypomniala, ze na sesji we wrzesniu pltala o prace przypomniku_polozonym przy zbiegu ulic p sudskielo, ll Listopada i okrzei. Burmistrzodpowiedzial, 2e do konca pu2dziernika prace ,orti,'4 *yton*". i.ri rz ir,"p"al,'" t"-nie jest nic zrobione. Radna pyta, czy ta inwestycja w og61e bgdrie zreatizowair, 
'

8' Radny Grzegorz Kusmierz, prosi, uby. o.gun 
- 

porz4dkowe zwr6ciry uwagp komitetomwyborczym, aby nie oklejaly przystank6w. W 3kronlowie j"rt fiEtirlffi Orrrr,"*Oi juz jest oklejony. Radny prosi, aby zwr6cit uwagQ komrtetom wyborczym. Jest wiereinnych miejsc, w kt6rych deszcz spluknie i nie bgizie problemu, a na przystankach klej
^ zostanie i bgdzie szpecil p rzez nastgpne lata.
9' Radny Stanislaw Hatys przypomnial,2e napoprzedniej sesji m6wil o niszczeniu znak6wdrogowych w miejscowoSci Ksi4ze-skoniow i poinformowal, Z" * orturnia S.*U ^u,zniszczony kolejny znak. 

f.adny.prosi o.pod.jgcie jakichS krok6w, ,"Uy ," ,iJinl-Uyfydewastowane. Na tym odcinku nie ma oSwieitenia.
10' Radny Stanisraw Hatys powiedzi ar, +," nu odcinek drogi w Ksi4'e-Skoniowie G6nrymzostal ogloszony przetarg, kt6ry zostal z powodu zb1,t wysokiej ceny. Radny pyta, kiedy

luujfiiult*or"ony 
drugi przetarg i czy w og6le w iym roku aojazie oo ,l^[rl^J:i ,"e"



punkt,,termom odernizacja budynk6w u2ltecznof ci publicznej "' Radna

budynki zaczEto robi6, na j akim sq etapie, j ak wygl4da ta inwestycj a'
12. Radna Urszula Kruk odno3nie zadania ,,budowa kanalizacji sanitamej i

w rejonie ulic Cicha, Spokojna, Reja, Kadlubka, Nowa, Kolejowa oraz
i Ksiq2e-Skroni6 trr,' zapytaha, na jakim etapiejest ta inwestycja'

13. Radna Urszula Kruk przypomniala,2e w lipcu zostala podjgta uchwaia w sprawie zmian

w bud2ecie i doszly inwestycje, migdzy innymi: budowa chodnika przy u1. Mieszka I

i Kacpra Niemirskiigo. Zg\oszenie remontu nastqpilo dopiero w dnitt 26 paLdziemika.

Radna pyta, dlaczego tak p6zno. Gdyby to bylo wczeSniej to roboty, przynajmniej na

jednej ulicy, moglyby byd zrobione.
14. Radna Urszuiu t<r..rt pytu, czy jtt2 zostal odebrany chodnik na ulicy G6rnej. JeZeli nie, to

dlaczego.
15. Radny-Teodor Kot powiedzial, 2e w pa2dziemiku bylo posiedzenie Komisji Budzetu.

W planie pracy bylo miEdzy innymi om6wienie wykonania budZetu za 9 miesiEcy'

Takiego materialu Komisja nie otrzymala. Radny pyta, dlaczego'
16. Radnf Cirzegorz KuSmierz zapytal, czy sq jt2 zakoitczone rozmowy z PKP odnoinie

. nolo2enia asfaltu na drodze w Ksi4ze-Skroniowie Dolnym'

11.Radna Urszula Kruk przlpomniala,2e w zadaniach inwestycyjnych na rok 2010 jest
pyta, kt6re

deszczowej
wsi Sud6l

Uwag nie zgloszono.

Uwag nie zgloszono.

wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel olszak zapytal Burmistrza, czy nie wstydzi sig

va6 w ten spos6b'na interpelacje. Pan Olszak n'waaa, Ze w wigkszosci Burmistrz

nie na temat, a w niekt6rych sprawach wida6, 2e gmina nic nie robi' Pan Olszak

val odpowiedzi na interPelacj e:
radnego Kruka w sprawie usterek po modernizacji sP nr 2 - skoro wiadomo, 2e nie

zostal-y wykonane, to po co kolejny przegl4d? Byl przeglqd 8 listopada - co ten przeglqd

bud'Zecie, nad kt6rym Burmistrz bgdzie pracowal.
wiedzi s4 calkowicie nie na temat, a radni wielokrotnie prosili, aby powaZnie

interpelacje.
Wydzialu Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury Technicznej Pani Marta

gwarancyjny odbyl sig, $ykonawca zostal wezwany,

pokazal, co zostalo ustalone, jakie s4 dalsze dzialaxia?
iadnego Kruka w sprawie budowy wodoci4gu na ul. Kieleckiej - o tym, co trzeba zrobi6,

to kaziy doskonale wie. Radny pyta\, czy Burmistrz zamierz wplowadzid takie zadanie

do budietu, a nie o to, co ttzeba zrobi6, zeby wybudowad - odpowied2 calkowicie nie na

temat.
radnego olszaka w sprawie wodomierzy - do dziS nie ukazala siE Zadna informacja na

stronie internetowej Zakladu. Ostatnia informacja jest z grudnia 2009 i dotyczy tego,2e

24 grudnta biuro nie bgdzle czyme, bo jest wigilia. od tamtego czasu nie mozna bylo

zarnieicii komunikatu? MoZna bylo poprosii prasQ lokalnq i zamiescii informacjE, 2e
jest sukcesywna wymiana wodomierzy, 2e przedstawiciel ma sip wylegitymowa6 jakim5

pelnomocnictwem czy upowaZnieniem'
ifuA.t"go Kota w sprawie akcji zimowej - radnemu chodzilo o to, aby uj46 to w tym

wyja6nila, 2e przeglqd



a pozostalych do
e usterki na koszt gwaranta.
Zakladu Wodoci4g6w i Kanalizacji pani BoZena Janus wyjaSnila, ze nie ma

wodomierzy, bo wymiana niejest prowadzona od dziS,iylko prowadzona

:T:?Tlry:-",. 
od lar. Dlatego nie uzntla za konieczne zamieszcLanie takiej

ie informacje na stronach intemetowych s4 o przetargach i s4 z tego miesi4ca.
dzwoniq.mieszkafcy - jezeli maiqiakied podejrienie _ na 

"bezptatny 
t"ilf"" St;;

bo nie zaglqdajqna strony intemetowe. JeZeli radni sobii zyczau to intbrmacia

Marek Wolski powiedzial, Ze btd2et jest tworzony od 1 stycznia do 31
Akcja od6nie2ania jest dwuetapowa _ ze starego roku i z nowego. Byla mowa

201 1 roku, czyli poczqtek i koniec roku. ,,Trzeba do6rej woli, Zeby
tak, jak Pan". OdnoSnie wodoci4gu na ulicy Kieleckiej bqd4 wyiane *ar**i- dzialaria idqw tym kierunku.

od ul. Kieleckiej do ul.
wykonana w 2010 roku.
Dlaczego Burmistrz nie

uwag nie zgloszono.

ustalenia, termin usunigcie najpilniejszych
korica listopada. JeSli siE

usterek wyznaczony jest na
nie wywiqZe, w6wczas inny

.Radna Janina Szreniawa odnoSnie remontu odcinka ul. 3_Maia
rej powiedziala, Ze burmistrz odpisal, ze przebudowa moze bv"i

klamie. Radna powiedziala ludziom, 2e tlica badzie robiona.

Burmistrz Marek wolski odpowiedzial, ze do rttdzi trzeba m6wii wtedy, kiedy jest to
one w bud2ecie, a nie lapa6 ryby przed sieciq

Wiceprzewodniczly. R.3.9y Marek Zygan od czfiaL vasadnienie do proj ektu uchwaly.
Kadny Krzysztot swietlik w imieniu Komisji Rolnictwa i Integracj i z uniq Europejsk4
wniosek, aby stawki utrzymai na poziomie roku ubieglego zi wzgrgdu 

"u 
t"go-.rrry

wiceprzewodniczqcy Rady pawel orszak poinformowal. ze na posiedzeniu komisji
sesi4 prosil o przedsrawienie opinii SwiEtokrzyskiej Izby Rolniczej w rej kwestii. pa'n
zapytal Rurmishza, dlaczego nie wyst4piono do rzby. Art. 5 a ustawy o bLachmowi, ie
samorzady terytorialnego zasiggaiQ opinii wradciwej miejscowo izby, o projektacrr ailow
miejsc,owego, Aotyg$!V_c! rolnictwa, rozwoju wsi i 

-rynk6w 
.otrry.t . 

"Z 
innonnacJ r:  r i  ,  ; .  . , , .  _  a  u l r v r r ! 4 e J r

I w swr€tokrzyskreJ lzbie Rolniczej wynika, Ze wigkszoS6 samorz4d6w wystqpila do
o opiniE, co do wysokoSci stawki.

W glosowaniu wziqlo udzial 20 radnych.

Burmistrz Marek wolski odpowiedzial, 2e nie jest to obowi4zek, aby wystgpowai do
; wyst4pila wigkszodi, ale nie wszyscy. JeLeri puez cal4 kadencje nie tyto)" Jony
ych takiej uwagi, Burmistrz nie uwazal za konieczne, aby wystgpowai do Izby.

Wigcej uwag nie zghoszono.

Miejska w JEdrzejowie przystqpila do glosowania wniosku, aby stawki utrzymad na
nie roku ubieglego

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Wniosek zostal p nyjety.

1 4
0
6



Za

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odc4rtaL projekt uchwaly, z uwzglEdnieniem
przyjgtego wniosku.

Uwag nie zgLoszono.
W glosowaniu wziElo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwal€ w LXyr/459/1o w sprawie obniZenia

ceny skupu Z).ta do ce16w wymiaru podatku rolnego, nastgpuj4ce iloSciq glos6w:
L A - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymato sip - 2
/Uchwala nr LXVI/459/10 w zaLqczenlr- do protokolu,/.

Ad .9 .
wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan od czyial tzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg rn LXVI/460/10 w sprawie sposobu

konsultowania z organizacjami pozarz4dowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy o dzialalnosci pozltku publicznego i o wolontariacie, projekt6w akt6w prawa
miejscowego w dziedzinach dotyczqcych dzialalnosci statutowej tych oiganizacji, nast?pujec4
iloSci4 glos6w:

a 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
AJchwala nr LXVI/460/10 w zaLEczeniu do protokohr/.

Ad. 10.
wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczltal uzasadnienie do projektu uchwary.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczl.tai projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziplo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w JEdrzej owie powziEla uchwalg nr LXyr/461/r0 w sprawie zmian w
ie miasta i gminy na 2010 rok, nastgpuj4cq ilo6ci4 glos6w:

0
nr LXYI/461110 w zalqczeniu do protokolu/.

ix:l:i:;;T{rRadv 
Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 10a5 oglosil przerws

Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczfiaL uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkg polegai4c4 ni zmianie w nL*ie
: dopisaniu ,,i udzielenia doplat z bud2etu gminy".

wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel olszak zwr6cil uwagq, 2e uchwala nie ma parafy
rawnego i zapytal, czy wiasciwie jest uz).tu art. 40 ust 1 ustawy o samorz4dzie gminnym;



' I
!.-t
I

I:,lT:-':r",:,*$j:yl: ol"l"ej. pan.olszak zapfiat r6wniez, jak4 pojemnos6 majest skalkulowan a na 1 zL zi metr dostarczone; woayl;;;i"*r.

Y:::::i:'r:5JlT31, r",mimo, iz. nie _u p*utti, tres6 uchwary jesra z rad,ca prawnym. Burmistrz piszczek odczytal 
".r. 

t0 ;" i;;;"" .;;:;i;ii
i o o w i e d z i a l 2 e r r n l r r x r a } a l . . , . ' ' - - ^ J . ' i ^ - ^ _ .powiedzial, 2e uchwara byla uzgodniona 2 radcqpr;yt" 

-r;;t"t"*'.r11.1i!

Kierownik ZWiK pani Bozena Janus wyjasnila, ze iiosi wody na uzupelnienie zalewuz pozwolenia wodno-prawnego.

l**:Y:':, :i*.:F,o"I]"dziata, 
2e taryfy.zostaj4 na ubieglorocznym poziomie;'11w1':^_l:i.lchwate jest.zabezpieczenie srodk6w "* prry""+iiiJ;il;#;""1.;;

: ::t_Tl::1T"Lll?."g:'lti podwy2ek cen. Radna ;i"fi;;;;, #;?'":ilji;
*,:r.l?.:11,^t:".rawki i tak wejd4 a doplaty? cry ,uau iir.lr.ffi';;;il'#'ffi
mieszkafcom?

Burmistrz Marcin piszczek powiedzial, 2e zostar zro.ony jeden wniosek taryfow - zrmi. Je2eli Rada odrzuci uchr
tak nrzvgorowanv ieh' 'io L?:?,::"::^::il,kt-,I"j$'doplatami wnio."k t*vnr*vd tak przygotowany, iebv nie zwipkszai obci4zef dla mieszkanc6;. 

-n";;;;r; 
,sc';- majE na to wplyw trzy skladowe.

Kierownik ZWiK pani Bo2ena Janus poinformowara, 2e w pa2dziemiku ubieglego roku,sz.azalnie doplynElo 130 000 m3 u w_ iym roku doplynElo sbO OOo _r. f. ,uiiU-_u_iJp:l:j:-i-:I*:^.:.:T:il.1Td"wiska riczy .,p-.a "ir"J"i" j"j;k6; '"i"";i;t:":
noscl4przepompowaaia jest wzrost koszt6w energii.

l#::y:*lfqi: y:::*i!7 ::,wazne 
jesito, i2 stawki dra mieszka.6c6w zosraj4rL4J4tym samym poziomie. zabezpieczenie srodk6w w budzecie moze skutkowai mniejsz4 ilosciq

lljl*11,":-X,\t::lms momencie i tak.trzeba bqdzie za io zapraci| _ 
"ru" 

, rr,az.l",."ru"icv Jedli jest mozliwos6 uchronienia mieszkairc6w p.iJ p.a*vlt;#ffir:;
powinna by6 podjgta.

l,::;:*,Yn*Y:*5:,-"T""1* llaee, z1 oplata_na.9gh9,e srodowiska jest przyJera
i:*m*::10:*f:nn ll.ib;""r- n".,i",i,r.. r"jlriiii,il ilffi; i}"ffl,;i:wysokich w6d gruntowych, doplata mo2e siE zmniejszy6.

l.:l"l^-1ly 
Cz3jor, Rowiedziat, ze poa";-qq"'te uchwalE

!:^-*o.t:t:, . ":l*de fi" podjecie fu.; 
""r,,,J"iy ;:";;ugq;

Rada jednoczesnie
nastgpnej rady do,::_Tl]1 

1'?1k6y. Korzystniej sze uyloby poiiecie te.; ucrrwary
3"y:y:,y::ly:]:Il ryrt*,iar, ze w"ilser ai a"zi"v na stawkQ za wodq i sciekidoplatE. Czyli bgdzie obowiqzywal.
Przewodnicz4cy Rady pawel Blaszkiewicz zapylaL, czy podjqcie bqdL nie podjgciewafy. ma znaczenie. czy nie ma znaczenia.

*,y'"Y'Y::LY-,*O: o"_ry d.ziat, 2ejezeli ustawodawca okreslil, ze taryfy burmistrz
ierdzala.

radzie miejskiej do zatwierdzenii, to nie po to, zeby m6wii, Zeby rada nie

llg#rl*::::1.::1."J:j:,ii1, aby zrobi.t,przerwp i wyjasni6 t? spraws. Jezeli jest
;::i ;*t* ":*:::q:^'_,9T,,* 

gi zatwteidza i i* ;il."k;#i# ffi;j,')
i:.:l*,j3::jl:^T"l:,*:rd"yar, ro dawatoby ro. prawo,,k;;i ;;;.i#i#a"wania w budzet miasta. Taka J

D^J.... ^ :9n.sruk9Ja myslowa wydaje sig nielogiczna.

uchwaly na sesji ma znaczenie i podjgcle takiej uchwaty bylotk;;il;;
Y:,1L11T,9.1]or 

powiedzial, ze jezeli w uch*ate jeri 
"uwu,tu doplara, topodjqcia
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Marcin Piszczek powiedzial, 2e s4 dwa odmierure zdania radc6w prawnych.
2e po 70 dniach od daty zlohenia wniosku, wchodzi w 2ycie z dopLatami. Druga

taka, 2e wchodzq tylko taryfy, a przy bud2ecie trzeba by przewidziei doplaty.
j byloby przyj1,t uchwalE razem z doplatami.

QCeJ UWag n1e zg{oszono-

Rady Pawel Olszak odczylal projekt uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udziaL 2I radnych.
Rada Miej ska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr LXYIl462ll0 w sprawie

taryf Zakladu Wodociqg6w i Kanalizacji w Jgdrzejowie za zbiotowe zaopatzenie
i zbiorowe odprowadzanie Sciek6w i udzielenia doplat z budzetu gminy, nastgpuj4cq

glos6w:
- 2 1
- 0
- 0

w LXYI|462/10 w zalqczeniu do protokolu./.

t2.
1. lliceprzewodniczqcy RaQt Pmtel Olszak odnoinie remontu ulicy Przemyslowej powiedzial, 2e nq odcinku

od drogi przez Sboni'w do fermentowni jest duze zqgrozenie bezpieczefistwa, Pan Olszak prosi o
zwr6cenie uwagi na organizacjg rob6t. Problem ten zglaszali Panu Olszqkowi mieszkafiqt Skroniowa.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze byly rozmowy z wykonawc% aby organizacja ruchu
odby'wala sig w spos6b nale?tty. Wiadomo, 2e tam, gdzie sig wykonuje jakie5 zadania,
zawsze sq utrudnienia, jednak postara siQ wym6c to na wykonawcy. Burmistrz przyjmuje to,
jako slusznq interwencjp, kt6ra bgdzie staral sig zrealizowac.

2. Rcrdna Janina Szreni&vq Wtq, najqkim etapie jest dom pogodnej jesieni, czy jest zalozone konto. Radna nie
pierwszy rqz o to pyta; Burmistrz odpowiedzial, ie przy oprqcowaniu budzetu weimie to pod uwage, Do
chwili obecnej nic niejest zrobione. Radna pyta, czyjest zaloione konto i ilejest na koncie pieniqdzy.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e to pytanie nie do niego. Nie bylo takiego zadania w
budZecie gminy.
Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, 2e jak byty rozmowy na ten temat, nie bylo
deklaracji w sprawie konta. Odpowiedz byla jasna: je2eii Rada vzna, Ze takie zadanie jest

to bgdzie ono w budZecie. Burmistrz przypomnial, 2e czESt radnych wyj echala do
, Zeby obejrzel Dom Spokojnej Staro3ci i poprosil, aby interpelacje przedstawiai

z tym, co bylo, a nie insynuowad.

Mariq Barqy'tska przypomniala, Ze na sesji we wzefniu pytala o prace przy pomniku poloior m przy
ulic Pilsudskiego, l1 Listopada i Okrzei. Burmistrz odpowiedzial, ze do kofica pazdziernika prace
wykonane. Jest 12 listopada, a tqm nie jest nic zrobione. Rqdna pytd, czy ta inwesqtcja w og6le

zreqlizowanq.

Marek Wolski powiedzial, Ze jest na etapie przyjgcia zgloszenia na roboty tam
. Pogoda na pewno zezwoli na rozebranie pozostalej czQSci po pomniku i w tym

iitanie to wykonane. Jest na ten cel 20 000, jak tylko zgloszenie bEdzie przyjEte, pracE

, Grzegorz Kuimierz prosi, aby organa porzcldkowe zwr6cilt uwagq komitetom wyborc4.m, aby nie
puystank6w. ,l/ Skroniowie jest piqkny nowy przystanek iju2 jest oklejony. Radny prosi, aby
uwage komitetom wyborczym. Jest wiele innych miejsc, w kt6rych deszcz spluknib i nie bqdiie

a na przystankach klej zostqnie i bedzie szpecil przez nqstepne lqta.



Y;*,"Y:T*:,:*::91':1:_Z: .,: 
j"* trudne do zreatizowania, zebyNie wolno rego robii; mozna inrerwlnio*ue Jo p"trroJ;";tkili;t,"ra t

ch i to na pewno bgdzie czynione. ro-""ou"l st.uly _ier, do wszystkichl
Rldy Sta:is!!-w HaO's przypomni..tl, 

"ze 
na p.oprzedniej sesji m6wil

;:3:,":y:';;::';:;:ftr:fx;/:;:!:.:,:::,:.Y.?'i:t!:1**'":i':':::;:::;*i;;:::{;:,;prosi o podjscie jakichi krok6w, zeby te zn.iki nie wty iiiri"**1.'ir;r"riiii{iiri!'i?"iXi!;,},i!,

Hi.:YT:5"Yi:1:1""if.y::i1r!'-1",yv.i"1=i"t;;:9;t.-;;;;*;Nfi ;;l;ffi "*lli; ?#lll," #ll:'"ff T{;',:"ft ffi'"1?,*:Hf:frujl,i,', ;,* jlf#
Radny stanisraw Hatys powiedziar'.2e na.olcinek drogi 0 Ksiqze-skroniowie- G,rnyn zostar ogroszotryprzetarg, kt6ry zostal z powodu zbyt-wys.",y:t:":"r; n"airy wri, tiaioqdzie ogloszorry drugi przetarg i czyw ogote w tym roku dojclzie do realizacji tego zadaniq.

il3urmistrz Marek wolski odpowiedzial, ze \u tym roku zostanie ogioszony przetarg. Je2eripogoda pozwoli to bedzie realizowane, a jesli nie to zaoame zostanle ujgte w srodkachniewygasajqcych.

x:#::":rtr:::;::{#i:i!!!,:i;,,':f#{"ft 
':;K::!;:;';dffi 

".,,u,vzakofrczone, dokumenty zostaly zlozoie,:.arJ r"l.."ri";; ffiffi t#if:
t 

::!:: ,y::::,f,*-o:?.!:::::t2 1e 
w tiycu.zostata po(tjQta uchwata w sprawie zmian w bud2ecie ii:';1,':-::?,:;;.':'3.::?::"::i"::*i:::?,,!;{;i;;;"tu";;"u;";i;ff,':*T:f;,: iif":::;,:remontunasrqp i |odop ierowc ln iu26pa2dz ie rn i * i .ho i ,o ; ; ; ; ' - ; '

wczeiniei to robon. niztnninni.i .- io)b-;,,t;^. 
taczeSo tak p62no Gdyby to bylowczeiniej to robory. przynajmniej nqjediej uticy, ."EAby;;l;;';"v'w'csu 

'*tt Puzno wavDy to byla

;:il,.yT*,y:l'y:1ft:*,,11,!; "ylii;y v,.r;;; Mieszka r w tej chwiri jestBumistrz Marek Wolski odpowiedzial, ie
rea]lz9wanv, a przy ur. K*r;N;;;il;""i#;i";;t, 

ur' 'tvueszKa r w tej chwili i
onn in ien iq  , r l c  - . .A , , ^ ^ r ^J - :  : ^ r - . :  n

lt;liT3 j"ffi i"y:.i1"'.i*,,::j11.*in"i"ti,3"ai)ui,n;ffiffi,1##,,j:] j;
5HH"':1""5*:lli"l""].:i:_p-l1v.y'iutia"'4ffi ;;,;;,;:'#;'ffJLX"XT:f;
ffi :: j:'::":::::.1,:L:y^"-1:11:1;"*t,i[;;;""l]:".'.iri"J"i""#"T#;
realizowane to, co zostalo zaplanowane.

9. Wiceprzewodnicz,qcy Rady pawel Olszak przypomnia!, ze wieler"fi,y. a"iy,"r'iLi'iJpuJo,,ayi1, 
,,7dano sporo.pienipdzy,:,:r,:i;i::,:f#f i:XXili:1"fli-:chcqcy przeprowadzit nqeloinienie, kable biegnq wzdluz schodow. I,tszyscy wychodzqry ,rri"ti ,rnl:ii,2ebv sip nie potknq' To-samo miaro mievce"na s;;";;.;;;;;;;" mozna bvro przv przebudowie obiektuprzewidziet j akii tunel z kabl(mi, czy poproy)qclzit inaczej.

zastEpca Dyrektora centrum <uituty ." Jed;"j;;. pan sebastian Sipa wyjasn*, ze bytyskladane wnioski do projektu.o_mo2liwos6 poloienia k;;i; r" stare, ale nie przeszro to z tego
I"X*"',u,*:.^::-,'l'j::,'lit-:::::::y: r.to,y jesi ou- b"nou. Kurtuy jest systemempodstawowym. Artydci, kt6rz.y.ptzyjeid.zaiapayioza6til;;1.j';rf;1"*:l_',J:rfiil?l

ffiH Yt:l".ll'::11":;::: j*"j^":.T:\:,t:'yu*:;,'"y a"e -ozr1*osl"n*,r,il,i" w *:chwili s4 podisre starania o pozyskanii s.ato* 
"'rral"ruil.*" 

"iri*, 'X'J';#"il

lff?:li'1"Y^lT^ii.","T:l"i"f%1ll T:p:rv 'i" "'i"if-f',v;'*];,;;i.di.""i"'onIt- tlr mogly korzystae _z tecrrntri c*""- r<ritr.y'.,r";.,ffi,Tiil:..ilTf #Jftkupowanv, bprr4poro2one odpowiednie 
\a!19 w tel chwiri trudni powiedzi"e,:"ti-il uJi"ii

:lr,i"* "yil::: ,lotnu 
potozyt, odpowiednich tuilri. r.ri,rrotogiu * ,v_ ,uio"ri" Ui.ar"szybko sig rozwija.

10' Radna urszula Kruk oclnoinie zadaniq ',budowa kanalizacii sanitarnej_i deszczowej w rejonie ulic cicha,

i::i?i:;":i:,Fdtubka' 
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Marek Wolski odpowiedzial. ze vt tei chwili iest dokumentacia i pozwolenie na
a realizacja prawdopodobnie bqdzie w przyszlym roku.

Urszul(t Kruk przyponniala, ie w zadaniqch irwestycyjnych nq rok 2010 jest punkt
Radna Wta, kt6re budynki zaczQto robi4 na,, termomodernizacja budynk6w u4)tecznoSci publicznej ".

jakim s4 etapie, jak wyglqdq ta inwestycja.

Marek Wolski odpowiedzial, 2e iest przygotowany przetarg na termomodemizacjg
i Scian UrzEdu Miejskiego. Z tej kwoty zostaly r6wnie2 plzeznaczone drodki w

i 100 000 zl na piece do Szkoly Podstawowej nr 3.

' Radna Urszula Kruk stwierdzila, 2e odpowiedZ na jej interpelacjE jest niedoprecyzowana
kwestii budowy chodnik6w. htk m6glby juz, dawno wejS6 na budowp tych chodnik6w, ale

paldziemika zostaLo zlolone z$oszenie tego remontu, a uchwala byla w lipcu. Radna
dlaczego tak p62no.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze ZUK wykonywal zadalia caly rok Umowa
.jasno precyzowata, jakie zadaniabgdzre robil. Co do zgioszenia, to zadarijest duzo i Wydzial
Inwestycji jest obloZony. By6 moZe zgloszerie moglo byd wczeSniej zto?one; poczekarny, a2
zostanie przyj gte.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e zgloszenie wplynglo do
Starostwa 26 pa2dziemika i Zeby mogla byd akceptacj a, musi byi kompletne. Pracownicy
Wydzialy Budownictwa od dw6ch tygodni rozmawiajq z pracownikami Urzgdu Miejskiego
odnoinie uzupelnienia zgloszenia. Sprawa jest znana Wiceburmistrzowi, bo Pan Olszak
hzykrotnie z nim na ten temat rozmawial. W poniedzialek Pan Olszak da oficjalne pismo o

ienie tego zgloszenia.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e na ul. Mieszka I zgoda zostala wydana, na

Niemirskiego taka zgoda tez ma by6. Jest kwestia pomnika. Pan Olszak m6wil, 2e
ie potrzebne bgdzie uzgodnienie z konserwatorem zabltk6w, ale deklarowal,

trzeba sig tym zajmowa6, bo sami sig zajgli i wyja3niajq migdzy wydzialami. Wedhrg
nie ma takiej potrzeby. Je2eli Pan Olszak zaLqda takiego uzgodnienia zostan4

dalsze kroki.
iceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e do chwili przed sesj4

Staxostwa nie mieli informacji od pracownik6w Urzgdu Miejskiego. Sprawa
uzgodniei z konserwatorem jest sprawq bardzo trudn4 i nietlpow4. Raz

daje pismem, raz decyzjy raz postanowieniem - i o to chodzilo.

Kufmierz zqpytql, czy sqjui zakoficzone rozmowy z PW odnoinie poloienia asfaltu na
Ks i q2e-S kr oniowie D olnym.

Marcin Piszczek odpowiedziai, ze proces uzgadniania z PKP to nie jest kwestia
W momencie, kiedy zostaly oke3ione zakresy rob6t wystqpiono do PKP

wania NieruchomoSciami w Lublinie. Za to tzgodnienie trzeba bylo
oza tym wezwaro do przedstawienia map na teren zamknipty, kt6rymi to mapami
wyi4cznie PKP Oddzial Gospodarowania Nieruchomo5ciami w Lublinie, czyli za

bqdzie zaphacil. Ponadto PKP Oddzial Gospodarowania NieruchomoSciami w
wezwal do uzgodnienia tego zakesu rob6t r6wnie2 z PKP PLK i PKP

GETYKA. Okazuje sig, 2e kwestia p oloZenia tam nawierzchni asfaltowej nie jest tratwa
enia z PKP.

Czajor poprosil o ogloszenie przerwy.
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